
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 27. oktober 2020 kl. 17.00-19.00 
Tilstede: Inge Qvortrup, formand 

Kenneth Rosenkilde Vindum 

Betina Schneider Lindegren 

Dorthe Knudsen 

Anette Nejsum 

Elevrådsrepræsentanter 

Frederikke Qvortrup 

Mascha Bjerregaard Nielsen 

Medarbejderrepræsentanter 

Morten Høstrup Sønderholm 

Janus Millard 

Ledelsesrepræsentanter 

Grethe Mortensen 

Pia Moltzen 

 

Afbud: Dorthe Damgaard 

Majken Blendstrup  

Fraværende: Peter Chapion 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt 

 

3. Drøftelse af princip for dannelse af klasser  

Princippet blev godkendt. 

 

4. Trafik politik (bilag vedlagt) 
Det er nu indskrevet i Blicherskolens folder, at vi er en cykelskole. Vi har et stort fokus på 
de kompetencer, som eleverne får ved at cykle samt de muligheder det giver for at 
komme ud af huset, når eleverne selv kan fragte sig til en destination på cykel. 
Janus påpeger, at der på afdelingsmødet i afd. 3 er drøftet, hvad man kan stille op med 
de elever, der stiller op uden hjelm.  
Bestyrelsen har vedtaget, det står i trafikpolitikken, at elever, der skal på cykelture, skal 
bære cykelhjelm.  
Forslag til, at det skal gøres mindre attraktiv at stille op uden cykelhjelm – alternativet til 
at cykle skal være mindre attraktiv. 
Det er vigtigt, at der igen kommunikeres ift. vigtigheden af at have en cykelhjelm. Såvel 
til elever som forældre.  
Grethe vender tilbage ift. trafikpolitikken 
 

 

5. Drøftelse af kommunikationspolitik 



 
 

Forslag fra Pia om at skolebestyrelsen deltager på forældremøder i kommende efterår 

2021 i alle klasser; for at fortælle om skolens kommunikationspolitik – og at reklamere 

for skolebestyrelsen (flere medlemmer går ud efter næste skoleår). 

 

6. Nyt fra  

- Skolen 

PM er nu for alvor tiltrådt i ledelsesteamet. Det er alle glade for. PM er arbejdsom og 
”kvik i pæren”. 
I Pias stilling er JD blevet ansat. Der var 120 ansøgere, men Julie var suveræn og 
havde allerede inden i den tidsbegrænsede stilling gjort et stort indtryk blandt, 
personale, elever og forældre. 
Vi har mange ”blicherbabyer”. Vi skal derfor have ansat såvel i Malenes vikariat, 
Sørens og Mortens ”mandebarsel”. Vi har slået Malenes vikariat op og har allerede 
fået mange ansøgere; vi får mange tilkendegivelser af, at Blicherskolen har et godt 
rygte.  
Corona-håndteringen: Vi har en hverdag på skolen, som fungerer godt med de tiltag, 
vi har gjort for at leve op til kravene.  
Skolefesten i afd. 3 er aflyst, og måske skal vi også fremadrettet se på skolefesterne i 
afd. 1+2. Vi har desuden fokus på juleafslutningen og Lucia. Vi ser på, hvordan vi kan 
bevare nogle af traditionerne – om end på en noget utraditionel måde – da vi har 
fokus på værdien af fælles traditioner 

- SFO 
Majken har travlt lige nu. Der er mange regler at forholde sig til ift. Corona.  
Der kommer nye lofter til at minimere støj samt hæve looket i SFO’en. 

- Elevrådet 
Elevrådet i overbygningen har haft et møde. Elevrådet fortæller, at der er tale om at 
aflyse skolefesten, som ellers fylder meget som forberedelse. 
Elevrådet ønsker flere udendørsaktiviteter; nye mål, bolde osv. 
De glæder sig til tiden efter Corona, hvor der kan komme flere aktiviteter på tværs af 
klasserne.  

7. Eventuelt 

 

 


